
Referat FAU-møte 
 

Dato: 4/4-24 Referent: VV 

Sted: Sørskogbygda skole; 
møterommet 

KL. 19.00  

 Disse er innkalt: Møtt Forfall 

1. Cecilie Ruud  x 

V. Ann-Kristin Berg Antonsen X  

2. Kristiane Kulterud  X 

V. Karl-Åge Harviken X  

3. Vibeke Vike X  

V. Ottar Steinsland X  

4. Margrethe B.Furuli X  

V. Ann Kristin Olsen  X 

5. Janne K. R Westgård  X 
V. May Liss Svartodden  X 

6. Bente Løkken Bakken X  

V. Elisabeth Løvig  X 

7. Siv Storsveen  X 

S Silje Kristin Nilsen  X 
L Linn Marita Vik X  

 
 
 
 
 
 

 

Sak  Ansvarlig Frist 

20/24 Godkjenning av referat og møteinnkalling 
• Godkjent 

Alle  

21/24 Skolen informerer 
• I/A 

SKN  

22/24 Dugnad 
• Linn Marita forespør innspill fra 

personalet og elevrådet 

• Forslag til punkter: 
o Fjerning av busker i 

skråning og planering (SIL 
sitt område). Margrethe 
sjekker med kommunen 
angående graving 

o Kviste 
o Rake og rydde 
o Maling av huskestativ og 

hinder i hinderløype 

Alle  



 o Gjøre “hytteskogen” ufarlig/ 
evt fjerne hytter? 

o Fjerne trehytter 
o Montere nett på 

basketkurver 

  

23/24 Skolen 50 år i 2025 
• Planlegging av arrangement må 

gjøres i god tid før 2025. Innspill til 
aktiviteter – FAU arrangerer kafé 
sammen med barna, åpen dag på 
skolen hvor barna har forestilling 
og hvor bilder og historie fra skolen 
vises. 

Alle  

R-18/24 Hva kan gjøre Sørskogbygda attraktivt? 
• Ingen konkrete forslag, men det er 

viktig å samle alle krefter og 
aktører til samarbeid for å 
forhindre at arrangement 
utkonkurrerer hverandre og for å 
sikre kontinuitet. 
Det er viktig med et felles 
samlingspunkt for alle aktører. 
BU kaller inn til et 
samarbeidsmøte. 

Alle  

25/24 Revidering av årshjul + annet 
• Revidering av årshjul settes opp på 

neste møte. 
Innspill til endringer: 

o TV aksjonen endres fra 6. 
og 7. trinn til 2 
representanter fra hvert 
trinn 

o Elevkafé endres fra 4.,5. og 
6. trinn til 5., 6. og 7. trinn 

o Juletrefesten ligger ikke i 
årshjulet. Dette skoleåret er 
det 3. trinn som har hatt 
ansvaret. Dette er et av de 
større arrangementene og 
det bør avklares hvilken 
rolle de ulike aktørene skal 
ha i dette arrangementet. 

• Linn Marita viste eksempel på 
dokumenter fra andre skoler som 
forteller noe om hva som forventes 
av foreldrekontaktene. Det bør 
utarbeides tilsvarende dokumenter 

Alle  



 tilpasset Sørskogbygda skole. FAU 
jobber videre med dette. 

• Møteplan for skolen – Lages 
sammen med skolen. Linn Marita 
legger dette fram for rektor. 

  

26/24 Evt 
• Vinterballet var vellykket. Det er 

gjennomført evalueringsmøte. 
Kasse med evaluering og utstyr 
oppbevares på Hernes skolen. 

  

 

 

Neste møte 02.05.2024 
 


